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 VRAGENHALFUUR 4 WOENSDAG 25 MEI 2022

Locatie: Dudokkamer raadhuis
Voorzitter: mw. J. Kalk
Griffier: P.M.H. van Ruitenbeek.

Aanwezigen bij aanvang: 
fracties: Hart voor Hilversum: H. Koç; D66: H.J. Lindeboom; VVD: mw. E.M. Zeeuw van der Laan 
GroenLinks: S.J. Hexspoor en R.G. Lomans; CDA: mw. J.F. van Exel van Dijk; Democraten 
Hilversum: J.E.M.G. Göbbels; SP: J.P.A. Otto; PvdA: mw. F.F. van Drooge; ChristenUnie: mw. 
A.M. Schuurman-Voorma; BVNL: mw. F. Durlacher.
College: G.M. van den Top, burgemeester en G. Kuipers, wethouder.

1. Vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen van de voorzitter
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan burgemeester Van den Top en wethouder Kuipers (inclusief vragen inzake 
regionale aangelegenheden)

Vragen van de SP aan burgemeester Van den Top over bouw politiebureau
Uit een artikel uit de Gooi en Eembode van zondag 15 mei 2022, “handtekening gezet: bouw nieuwe 
politiebureau gaat binnenkort van start” staat te lezen dat uit een interne mail van de veiligheidsregio 
blijkt dat de handtekening is gezet en de bouw kan beginnen. De SP is blij dat de aanbesteding is 
gelukt, maar is verbaasd te lezen dat het artikel schets dat dit blijkt uit een interne mail, zonder dat de 
raad daarover is geïnformeerd. Graag krijgt zij van het college antwoord op de volgende vragen.
- Klopt het dat de aanbesteding inmiddels is afgerond?
- Zijn er grote verschillen ten opzicht van de vorige aanbesteding waardoor deze wel succesvol 

is verlopen?
- Hoe heeft een interne mail van de veiligheidsregio bij de pers terecht kunnen komen?
- Waarom is de gemeenteraad niet geïnformeerd, terwijl er zeer recent vragen zijn gesteld over 

het mislukken van de aanbesteding?

Burgemeester Van den Top:
- was ook verrast over het bericht in de Gooi en Eembode;
- merkt op dat er een traject gaande was om de aanbesteding af te ronden;
- heeft op 12 mei via e-mail bericht gehad dat het ging lukken binnen de kaders, waarop de 

week daarop bericht naar buiten zou gaan;
- weet dat het bericht kennelijk wel is gemeld in het regionale politieoverleg;
- wacht nog op een formeel bericht vanuit de landelijke meldkamerorganisatie over wat er gaat 

gebeuren; wel is zeker dat de meldkamer er gaat komen;
- is bij de uitvoering niet echt betrokken en hoopt nog op een formeel bericht van de 

meldkamerorganisatie over gemaakte afspraken, die de aanbesteding ook doet;

De SP:
- is benieuwd wat de burgemeester ervan vindt dat deze info naar buiten is gekomen; 

burgemeester Van den Top vindt dat niet de bedoeling en zal bij de brandweercommandant 
navragen hoe dat is gebeurd.
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Vragen van de SP aan burgemeester Van den Top over tekort aan politieagenten
De SP mocht uit de krant vernemen dat er een stevig tekort is aan politieagenten en dat de (nood) 
dienstverlening onder druk is komen te staan. Daarom de volgende vragen: 
1. Burgemeester Dijksma van Utrecht heeft een brief geschreven aan de regioburgemeesters. De 

fractie ontvangt graag, voor de discussie over de veiligheidsregio op 25 mei, deze brief; 
2. De informatievoorziening aan de gemeenteraad van Hilversum is in dezen niet actueel. De 

gemeenteraad van Huizen mocht van haar burgemeester een brief ontvangen. De fractie vraagt 
het college zo snel mogelijk doch uiterlijk voor de discussie over de veiligheidsregio 25 mei 
de Hilversumse gemeenteraad middels een raadsinformatiebrief te informeren over de 
gevolgen van dit nijpende probleem voor Hilversum en de inzet van de politie; 

3. Hoeveel (wijk)agenten zijn er op dit moment in Hilversum? Uitgaand van de norm 1 op 
10.000.

4. Hoe groot is het tekort aan agenten in de beide Gooische politiecluster. En in hoeverre is de 
verwachting dat hierin in de personele vraag kan worden voldaan?

Selectie 112 oproepen 
1. ‘’De burgemeesters uit de regio maken zich zorgen: ’Er moet steeds meer worden geselecteerd 

welke 112-oproepen worden opgevolgd’.’’ Citaat uit artikel Gooi en Eemlander d.d. 17 mei 
2022 

Dit citaat impliceert dat dat er al een selectie gemaakt wordt bij de opvolging van 112 oproepen. 
1. Welke criteria gelden er? 
2. Hoe groot is het tekort aan agenten in Hilversum? 
3. Hoe lang gebeurt dit al? 
4. Wat gebeurt er met niet opgevolgde 112 oproepen? Worden melders daarover geïnformeerd? 
5. Betekent dit dat opvolging 1. Niet gebeurd? En/of 2. De opvolging te laat is? 
6. Wordt geregistreerd hoe vaak er afwijkend van de norm opgevolgd wordt?, zo ja: kan de SP 

die cijfers ontvangen? 

Gevolgen voor beleid en uitvoering in Hilversum 
Welke gevolgen heeft het tekort aan politieagenten voor uitvoering van vastgesteld beleid waar politie 
voor nodig is in Hilversum? Graag hoort de fractie bij de discussie over bijvoorbeeld de 
veiligheidsregio van de burgemeester en/politie welke uitvoeringstaken onder druk staan of komen te 
staan. 
Eveneens graag schriftelijk antwoord, dit hoeft niet voor 25 mei, over de gevolgen van deze tekorten 
op beleid en uitvoering inzake beleids- en uitvoeringsambities zoals: Het integraal veiligheidsplan, het 
horeca, evenementen en handhavingsbeleid, maar ook het ondermijningsbeleid en het mensenhandel 
en uitbuitingsbeleid Naar Den Haag
Gaat de burgemeester een lobby starten met de gezamenlijke burgemeesters om dit enorm 
zorgwekkende probleem aan te kaarten bij het Rijk? 
Brief burgemeester Huizen: ‘’De burgemeesters vinden dat hierin een ondergrens is bereikt in de 
service aan de inwoners van hun gemeenten. Andere zorgen die de regioburgemeesters hebben zijn 
vergelijkbaar met de problemen die Dijksma in haar brief schetst. Wijkagenten hebben bijvoorbeeld 
minder tijd voor hun wijk, omdat zij op andere plekken in moeten springen. Hierdoor zijn zij minder 
zichtbaar in de wijk. ’Hiermee verdwijnen de preventieve werking en de wortels in de wijken en dit is 
een zeer onwenselijke beweging’, vat Meijer de zorgen daaromtrent samen. Ook staat de 
politiecapaciteit in de regio onder druk door corona. Agenten hebben veel overuren gedraaid, die wel 
moeten worden opgenomen. Hierdoor neemt de werkdruk toe, waardoor er vervolgens meer 
ziekmeldingen zijn.’’ 
Het is klip en klaar dat er grote problemen zijn welke gevolgen hebben voor onze inwoners. Het is 
daarom noodzakelijk dat we hier als raad volledig en tijdig met elkaar over spreken om te bespreken 
hoe we hiermee om moeten gaan. We vragen het college dan ook om hierover, op korte termijn, met 
de gemeenteraad in gesprek te gaan. 
https://www.gooieneemlander.nl/cnt/dmf20220517_89045137?utm_source=google&utm_medium
=organic
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Burgemeester Van den Top:
- verontschuldigt zich voor het niet doorsturen van de brief van burgemeester Dijksma van 

15 december 2021 over het initiatief om de tekorten in de regio Midden op landelijk niveau 
aan de orde te stellen;

- laat weten dat meer dan 400 plaatsen in de regio al een hele tijd open staan; het toewijzen van 
capaciteit is een verdeling van schaarstevraagstuk;

- merkt op dat burgemeester Dijksma landelijk een krachtig signaal heeft afgegeven; ook is er in 
het district een tekort van 26 fte; het aantal vacatures in Hilversum is beperkt: 1 vacature voor 
een wijkagent;

- werkt nauw samen met burgemeester Dijksma om te zorgen dat informatie deze kant op komt;
- geeft aan dat een nieuw integraal veiligheidsplan moet worden gemaakt, waarover 14 

september een beeldvormende sessie wordt georganiseerd met de politie;
- heeft in de burgemeestersbrief aan de coalitie aandacht gevraagd over de tekorten;
- moet vanwege schaarste hele scherpe keuzes maken, maar zet ook in om het tekort op te 

lossen;
- antwoordt dat 90% van de 112-meldingen binnen de norm moet worden gehaald; dat 

percentage is voor prioriteit 1-meldingen 87% en voor prioriteit 2-meldingen 85%, wat hij 
gegeven de beperkingen nog een hele prestatie vindt;

- heeft geen informatie dat 112-oproepen niet worden opgevolgd en heeft alle vertrouwen in het 
eventueel schakelen met een andere dienst.

Hart voor Hilversum:
- vraagt inzicht in de uitstroom van politieagenten; burgemeester Van den Top zal dat thema 

met politiemensen bespreken.

Vragen van GroenLinks over het ontbreken van toelichting bij de stempassen aan 
burgermeester Van den Top
Voor de gemeenteraadsverkiezingen zijn de stempassen (enkel in een envelop) zonder toelichting naar 
de stemgerechtigden in Hilversum verstuurd. Rond de gemeenteraadsverkiezingen ontving 
GroenLinks signalen van inwoners die niet goed begrepen waar het stempas voor diende. Hierdoor 
hebben zij niet van hun stemrecht gebruik gemaakt en gaven mensen te kennen dat zij (uit 
onwetendheid) de stempas hadden weg gegooid. GroenLinks vindt het belangrijk dat de gemeente 
inwoners stimuleert om van hun democratische recht gebruik te maken in tijden van verkiezingen. We 
zijn daarom benieuwd op welke manier de gemeente de communicatie rond het gebruik van de 
stempas kan verbeteren. 
Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen:
- Waarom is de stempas zonder toelichting naar inwoners verstuurd? 
- Op welke manier zorgt de gemeente ervoor dat de procedure rondom de verkiezingen 

voor alle stemgerechtigden duidelijk en begrijpelijk is?
- Kan de burgemeester communicatie naar inwoners over het gebruik van de stempas in de 

evaluatie van de verkiezingen meenemen, zodat we de lessen uit kunnen trekken voor de 
volgende verkiezingen (in 2023)?

Burgemeester Van den Top:
- beaamt dat de bijlage bij de stempas hoort, die in de periode van afwezigheid van zijn 

voorganger zijn verstuurd en ook hij was te laat om die tijdig bij de drukker te kunnen 
aanleveren;

- vermeldt dat op de stempas staat waar meer informatie te vinden is; op de achterkant van de 
stempas staat info over het machtigen van iemand of wat men kan doen bij beschadigd zijn 
van de stempas;

- neemt de tip mee de volgende keer meer aandacht aan de bijlage bij de stempassen te zullen 
besteden.

GroenLinks:
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- vraagt hoe expats en laaggeletterden de gang naar de stembus weten te vinden; burgemeester 
Van den Top kan niet zo goed beoordelen hoe het bereik van expats bij deze verkiezingen is 
geweest en zal dat aandachtspunt meenemen voor de volgende verkiezingen.

De PvdA:
- vraagt zich af of de burgemeester de lage opkomst nog wil evalueren en wil kijken hoe de 

opkomst te verhogen is; burgemeester Van den Top heeft die wens en zou het prettig vinden 
daartoe ook een verzoek te krijgen vanuit de raad.

Het CDA:
- weet dat de kieslijst apart van de stempassen is verspreid, wat wonderlijk was; de voorzitter 

vindt dat dat punt meegenomen moet worden in een evaluatie.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.49 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraad van 9 juni 2022,

De griffier, De voorzitter,

mr. P.M.H. van Ruitenbeek CMC dr. ir. G.M. van den Top


